
PROTOKÓŁ NR 74/14

z posiedzenia Komisji: 

Gospodarki Komunalnej oraz

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 8 kwietnia 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek– Przewodnicząca Komisji,

3. Teresa Szczepańska,

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski,

6. Krzysztof Kapała,

7. Mariusz Kubiak, 

8. Paweł Pituch,

9. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: Roman Kołodziej.

Zaproszone osoby: 

10. Anna Perłowska,

11. Karolina Śmiałek.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie problemu mieszkanki z ul. (…) (P. Śmiałek)

3. Sprawa dróg na Wojkowie - Pan Franciszek Gawor.

4. (...), radni wyjechali na wizję lokalną. 

Ad. 1 Posiedzenie obydwu komisji otworzyła i prowadziła Pani Kamila Pietraszek.

Ad. 2 Na posiedzenie przybyli mieszkańcy Kowar Pani Śmiałek z ul. (…), oraz Pan Gawor z dzielnicy

Wojków.

(…)

Pan Gawor Franciszek przyszedł na posiedzenie komisji w związku ze zdewastowaną drogą (aleją spacerową)

z Wojkowa do Kowar.

Radni wyraźnie zaznaczyli w budżecie środki na remont tej drogi, gdzie pozwolono na rajd (pozwolenie wydał

Pan Burmistrz) samochodowy, wskutek czego droga została zdewastowana.
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Pan Gawor wspomniał o ulicy łączącej ul. Jagiellońską z budynkiem który jest własnością Stowarzyszenia

„Światło Życie” tj. Jagiellońska 2, do ulicy na Wojkowie, dalej Jagiellońskiej. Ulica jest w bardzo złym stanie,

należy zabezpieczyć na remont środki. (protokół K.G.K. z października 2013 r.)

Ad. 4 (...)

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisje, GK oraz Komisja H.U.R.iOchr.Śr. wnioskują o przygotowanie dokumentów niezbędnych

do podziału nieruchomości przy ul. (...) 

2. Członkowie tychże komisji wnioskują do Pana Burmistrza aby nawiązał rozmowę z nadleśnictwem,

skutkującą w partycypacji kosztów naprawienia drogi (alei spacerowej) z Wojkowa do Kowar. Droga została

zniszczona  przez  rajd  na  który  Pan  Burmistrz  wyraził  zgodę.  Z  drogi  korzysta  Nadleśnictwo  „Śnieżka”,

transportując drewno dużymi samochodami. 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczące Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                  Gospodarki Komunalnej;

                                                                                                                Ochrony Środowiska, Przemysłu, 

                                                                                                                     Handlu, Usług i Rolnictwa
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